
D66 heeft in oktober 2020 vragen gesteld over het gebruik van algoritmes. De beantwoording van het 

college volgde in december, zie ook de bijlage. Daaruit bleek dat West Betuwe en BWB geen 

algoritmes gebruikten. Wel zou de gemeente jaarlijks in samenwerking met BWB nagaan of er 

algoritmes zijn gebruikt.  

 

1. Wat zijn de uitkomsten van de jaarlijkse monitoring? 

2. Wordt de raad daarover in het vervolg op een vast moment geïnformeerd en op welk moment? 

3. Het is D66 onduidelijk of bij de beantwoording van december 2020 ook is gekeken naar het gebruik 

van algoritmes bij gemeenschappelijke regelingen. Maken gemeenschappelijke regelingen waar West 

Betuwe bij is aangesloten, zoals o.a. AVRI, Werkzaak en Regio Rivierenland, gebruik van algoritmes die 

zijn getraind door middel van supervised of unsupervised learning? 

 

Hartelijk dank voor de beantwoording.  

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Ashley Karsemeijer 

D66 West Betuwe 

 


